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Bestuur Succulenta afdeling Eindhoven 

Voorzitter: 

Roelof  Salters, Bar.v.Wijnbergenplantsoen 5, 5581GR Waalre 

Tel.: 040 – 2230101 

E-mail: salters@xs4all.nl 

 

Secretaris 

Jan van Dijk, Wilde Wingerd 16, 5708 DC Helmond 

Tel.: 06 – 49732431 

E-mail: jahvandijk@yahoo.com 

 

Penningmeester: 

Willem Burger, Kwartel 8, 6026 EV Maarheeze,   

Tel. : 0495 - 592473 

E-mail: willem.burger@hetnet.nl 

jaarcontributie afdeling € 17,=  te voldoen via                

afdelingsgironummer  NL15 INGB 0000 2853 18                                  

t.n.v. Penningmeester Succulenta afd. Eindhoven. 

 

 ================================================ 

Succulenta, afdeling Eindhoven komt (normaliter) elke 2e maandag van de 

maand om 19.30 uur bijeen in Wijkgebouw De Hoeksteen, Gerretsonlaan 1A, 

5624 JL Eindhoven.  Telefoon: 040-2372448. 

 

Redactie Afdelingsnieuws: 

Henk Damsma, E-mail: henk.damsma@freeler.nl 

Monique van Vroenhoven, corrector                           
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VERGADER AGENDA  2022     

 

ONS PROGRAMMA VOOR DE “KOMENDE” TIJD:  

 

Dit zijn de data (deels naar verwachting):  

       

        10 januari       : bijeenkomst afgelast 

         14 februari     : jaarvergadering afgelast; schriftelijke reactie(s) van                 

alle leden op de reeds verzonden jaarstukken wordt 

als wenselijk gezien. 

        14 maart          : lezing van en door Paul Theunis, over  Chili: 
                           Dwalen door de Atacama: Van Santiago naar het noorden tot  
                             de grens van Peru en Bolivië, dwars door de Atacama 

         

         11 APRIL    NICO UITTENBROEK MET EEN  VERRASSINGSPAKKET: 

SUCCULENTEN VAN A TOT Z        
 

9 mei        Interne uitwisseling, plantenruil, planten zieken-                                                            

      boeg en plannen voor viering 70-jarig bestaan. 

 

27 juni       Jan van Dijk vraagt Frans Mommers ivm zijn ronde                                                                  

                 van bezoeken aan afdelingen. 

                   

                    juli en augustus vakantie 
  

        12 september: DBA met dhr. en mw. Sarnes over "Ruta 40". 

        10 oktober:     Wim Alsemgeest met Chili 2012 . 

        14 november: Roelof met zijn laatst gemaakte reis naar de USA . 

        12 december: o.a. fotowedstrijd. 

                                                                  
                                                                                                  Jan van Dijk 
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Nieuw te determineren plant,  

                                            2e en 3e kwartaal 2022. 

 
 

Voor de verandering een aantal foto’s,inclusief die van de 
   vindplaats, hierboven. Deze cactus groeit in het zuid-westelijke  
   deel van de VS op een zeer beperkt aantal vindplaatsen. 
   In noord-Mexico is er een vindplaats van bekend. 
   Volgens de Amerikaanse autoriteiten is deze plant “critically   
   endangered”. Ik ben er zelf verbaasd over dat ik ze gevonden heb.  
   Ik las in een rapport dat tussen 1981 en 2013 84% van de  
   populatie verdwenen is. De plant groeit doorgaans solitair tot zo’n 
   15-20 cm hoog, maar schijnt tot 30cm hoog te kunnen worden, op  
   hoogtes tussen 350 en 1100 m. 
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Oplossingen of denkelijke oplossingen sturen naar onze voorzitter:   

 

  e-mail adres:       salters@xs4all.nl.    

 

                                          [Vóór oktober 2022]    s.v.p. 

      

 

mailto:salters@xs4all.nl
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 &&&&&&&&&&   &&&&&&&&&&  &&&&&&&&&& 

                      ZAAI-ACTIVITEIT afdeling 

Zaairesultaten van dit jaar (2022), voor zover bekend: 
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Bijzonderheid is dat er dit jaar slechts 4 leden meedoen met het 

afdelings-zaaien. Opmerkelijk toch!  Even opmerkelijk is, maar dan in 

meer enthousiasmerende zin dat er nota bene 2 afdelingsleden zijn, die 

het een en ander geschreven hebben over de bezoekreis naar een 

aantal succulenten-kwekers van onze DBA. U weet “DBA” staat voor 

Drie-Buur-Afdelingen en de reis werd gemaakt op 14 mei jl.   

Hun verslag hierna is op volgorde van datum ontvangst……….. (Red.) 
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HOE KAN HET ZO LOPEN 

Zo’n drie jaar geleden ontstond er vanuit China een sombere tijd. Een 

‘onbekend’ virus verspreidde zich over de wereld met ontelbare zieken en vele 

doden. Het stormde niets ontziend door onze wereld: corona. 

Niets mocht meer. Regeringen legden alles stil. Ziekenhuizen waren overvol. 

Niets kon meer of je liep het risico om ………. . 

 

Maar zoals alles eindigt, zo is ook deze roerige tijd geëindigd. We mogen weer 

bij elkaar komen en kunnen onze hobby weer samen beleven. 

Hoe kan het zo lopen. 

 

En dan wordt het zaterdag 14 mei 2022, een stralende dag, ’s morgens nog 

wat frisjes maar al snel lopen de temperatuur en de spanning op. Een oude 

belofte wordt ingelost, een busreis naar een vijftal kwekers van succulenten 

staat op het punt te beginnen. Een veertigtal, veelal wat oudere mannen en 

vrouwen van de afdelingen Eindhoven, Tilburg en Den Bosch-Gorinchem, 

komen na lange tijd weer bijeen voor hun eerste reisje. 

tOm klokslag 8.00 u komt de bus uit Turnhout aangereden op de 

verzamelplaats in Tilburg. En ja, wie stapt daaruit: onze eigen chauffeur Luc, 

een rasechte Belg, hartstikke aardig, humoristisch, goed geluimd en een 

gLuceweldige bestuurder. (blijkt later op de dag) 

Luc, onze chauffeur   

      

De verwachtingen van deze dag zijn hoog 

gespannen, zeer hoog gespannen. Dit is 

onmiddellijk te zien aan de hoeveelheid 

kratten, tassen, dozen en zelfs een zeshokkige 

flessenhouder om wijn…, sorry, cactussen in te 

vervoeren. Ook uit de gesprekken blijkt 

duidelijk de euforische stemming van ons 

gezelschap.Dit alles staat enigszins in 

tegenstelling tot het klagen dat je door het jaar 

heen hoort over zijn/haar overvolle kas waar 

zelfs een zaaibakje van de zaaiwedstrijd niet 

meer in past. (Maar dat blijkt pas later op de 

terugweg)  

En zo geschiedde: allemaal, allemaal, allemaal, 

allemaal in de bus met de kratten, de dozen, 

de tassen en de zeshokkige flessenhouder 

onderin op naar het eerste adres in Dongen, de 

familie van Leeuwen. 
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Daar was koffie en cake en we krijgen een uitleg over het bedrijf: super, een 

kas van 18.000 m2 en daarachter nog eens een buitenplaats van zo’n 4000 m2 . 

En het staat helemaal vol met vooral Echeveria’s en verder nog Kalanchoë , 

Aloë en andere vetplantengeslachten. 

De spanning loopt intussen verder op en de eerste toiletbezoeken beginnen. 

Gelukkig zijn die aanwezig. 

 

Als we de kas in lopen, blijkt echter snel dat daar niets te krijgen of te kopen is. 

Alleen op het buitengebied, dat volstaat met onbestemde Sempervivum en wat 

Delosperma valt wat te kopen. Wat een teleurgang! 

Hoe kan het zo lopen. 

En ik, heel eerlijk, ik begrijp daar dan ook niets van. 

Een enkeling heeft met een smeekbede een plantje losgekregen. Anita lukt het 

een Kalanchoë met ezelsoren te bemachtigen; dat wordt stekken, meisje. 

 

 

    Ezelsoren 

 

Want wie kent hem niet, onze Hans, onze Hans en natuurlijk …… zijn altijd 

aanwezige helper. 

Een uitgebreide uitleg is verder niet zinvol. Een overvolle kas met zeer smalle 

wandelpaden en een enorme rijkdom aan soorten betekent voor ieder wat wils, 

groot, klein in alle prijsklassen. En ……… alles is te koop. 

Soms lijkt de prijs hoog, soms lijkt het bijna gratis. Als ik een opmerking over 

de toch wel erg goedkope prijs van een grote Euphorbia caput-medusae maak, 

Het bedrijf werkt nauwelijks met zaaien, 

maar vooral met stekken en overal staat 

‘jeugd’ die te snijden en zo hun bijdrage te 

leveren aan het BBP (bruto binnenlands 

product) in deze inflatoire tijd.   

Voor het instappen na het afrekenen wordt 

weer driftig gebruik gemaakt van het toilet, 

maar dat is nu niet vanwege de spanning, 

eerder uit frustratie.  

Maar gelukkig is de sfeer opperbest en we 

gaan naar Lexmond, naar Hans Biesheuvel 

en die behoeft eigenlijk geen verdere 

toelichting. 
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krijg ik het antwoord: “Ja, dan komt er zoiets binnen en je moet er toch een 

prijskaartje aanhangen”. De basis waarop dit dan gebeurt, is verder niet altijd 

even duidelijk, maar wat boeit dat. Je hebt hier alle keus uit mooie, gewone, 

soms zeldzame plantjes. Gewoon prachtig. 

 

 

 

 

 

Hoe kan het zo lopen. 

 

Op naar het derde adres “Klein Mexico”, de kwekerij van Wietse Lek in De 

Kwakel. De Kwakel is een klein dorpje onder Amsterdam. De naam stamt af 

van ons Middelnederlandse woord quakelbrugge. Dit zijn kleine bruggetjes over 

de vaarten die om bijna alle huizen liggen, vroeger dikwijls niet meer dan een 

plank zodat de schippers ze gemakkelijk even konden verwijderen. Het 

bootverkeer is in die tijd vele malen belangrijker, economisch gezien, dan het 

weg- en voetgangersverkeer. Later zijn veel van die planken vervangen door 

smalle bruggetjes met aan weerszijden schuine plankieren met gespijkerde 

dwarslatten waar de schipper onderdoor kon varen. 

 

 

Hier hebben we ook geluncht. Het is prima 

verzorgd. Ik weet niet wie dat precies heeft 

geregeld maar ik denk Frans Mommers. Mocht 

het iemand anders zijn of meerdere personen 

dan gaat ook daar mijn onuitsprekelijke dank 

naar uit en mijn welgemeende excuses. Ik ben 

tot slot nog snel de chauffeur gaan halen want 

die verdient het ook te lunchen. 

Bij het afscheid worden de volle kratten, tassen, 

dozen en natuurlijk de zeshokkige flessenhouder 

(hoe zit dat nu ook alweer met die overvolle 

kassen???) in de bus geladen en kwam Hans nog 

even persoonlijk van ons afscheid nemen; dat 

vind ik tof. Het is absoluut de moeite waard om 

hier een keer terug te komen met een groep of 

op persoonlijke titel. 
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  quakelbrugge 

 

Dat het bootverkeer vroeger belangrijk was, is nog steeds te zien. De wegen 

zijn ongelooflijk smal en de vaarwegen dikwijls veel breder. Hier komt de 

rijkunst van onze chauffeur pas tot zijn volle ontplooiing. Plaatsen waar een 

tegenligger ternauwernood kon passeren worden met verve beslecht, nooit zijn 

humeur verliezend, zelfs niet als passerend verkeer mopperend moeilijk doet 

wegens onze grote bus die wel erg in de weg staat.   

En dan zeg ik: ‘Chapeau Luc, petje af voor je geduld en je grandioze 

prestaties’.  

Dit is onze tweede handelskwekerij maar op een totaal andere leest geschoeid. 

Om te beginnen omvat het oppervlak slechts zo’n 2800 m2. Het assortiment is 

ook niet zo groot maar wel wat gevarieerder. Ook hier gaat het vooral om 

stekken… 

 

 en dan houdt iedere vergelijking op. 
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Wietse teelt volledig biologisch. Er worden dus geen chemische middelen 

gebruikt, niet ter bestrijding van ongedierte, maar ook niet als voeding. Hij 

gebruikt wel biologische bestrijding met allerlei beestjes. 

Hij hanteert de stelling dat we onze aarde alleen kunnen behouden als we 

anders met onze hulpbronnen omgaan. Waarom willen we toch zoveel, dikwijls 

tegen het absurde aan en dan ook nog alleen mogelijk met behulp van vele 

chemische middelen. Zonder deze middelen zouden vele van deze ‘planten’ 

door schimmels geveld worden. Ook in onze cactuswereld zie je allerlei 

absurditeiten.  

Denk alleen maar eens aan onze Japanse cultivars van Astrophytum. Hij heeft 

mijns inziens een duidelijk standpunt en dit ook uitgewerkt naar een duidelijke 

bedrijfsvoering. 

De start van zijn bedrijf wil ik jullie niet onthouden. Het was zijn oom die lang 

geleden een aantal succulenten op de kop tikte, ze niet of onvoldoende zag 

groeien en ze daarom een aantal maanden later aan zijn broer, Wietses vader, 

gaf. Die is er mee gaan kweken en hij heeft het bedrijf overgenomen en in zijn 

huidige vorm gegoten. 

 

Hoe kan het zo lopen. 

 

Wat ik verder nog kort wil beschrijven is een wat oude strijd in een persoonlijk 

biologisch strijdperk. 

Ik heb een ‘berenpootje’ gekocht volgens één van de daar werkende jongeren. 

Officieel heet het Cotyledon ladysmithiensis (ik weet niet of het cultivar is; dan 

spel je het tweede deel met een hoofdletter). Mijn vrouw vond buiten eenzelfde 

plantje maar met rode teentjes aan de bovenkant van het blad. Mijn exemplaar 

heeft witte teentjes. Ik werd door haar daarop gewezen en ze vond dit duidelijk 

anders. De “splitter” in ons kwam boven en we besluiten beide mee te nemen. 

Bij de kassa vertelde Wietse echter dat de rode teentjes ontstonden door de 

plantjes buiten te kweken. De witte teentjes kwamen van binnen. De “lumper” 

zette ons weer met twee benen op de grond.  

‘Zucht’………  Ik heb ze toch alle twee gekocht. 

En ja, hier kun je alles kopen en het toiletbezoek nam weer toe ( later blijkt 

echter niet voldoende). En natuurlijk, ondanks dat onze kassen vol staan, 

komen we ook hier weer met van alles naar buiten. Ook in een beperkt 

assortiment is voor ons, “hebberds”, nog van alles te vinden. En voor alles 

wordt weer een plekje gevonden in de bus en ………. thuis in je overvolle kas. 

 

Hoe kan het zo lopen. 

 

En voort gaat het naar Utrecht, naar Gerrit Melis en Wim Alsemgeest en ja, de 
spanning stijgt want die kennen we via ons tijdschrift Succulenta,waar iedere 
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2 maanden gewoontegetrouw een advertentie verschijnt. En misschien zijn we 

er al meer geweest en weten we dat er een enorm assortiment is.                 

En alles is te koop. 

 
Oei, als dat nog maar allemaal in de bus past en thuis in ………  

Nou ja, voorlopig kan het buiten want we zitten in het begin van het goede 

seizoen en waarschijnlijk sneuvelt er wel het een en ander in de loop van het 

jaar. 

Het is inmiddels warm en de koude drankjes staan klaar waar dan ook driftig 

gebruik van wordt gemaakt. Dit samen met de gestegen spanning doet de roep 

om te toiletteren sterk toenemen maar ………helaas………, daar hadden Gerrit en 

Wim geen rekening mee gehouden. Dus dat is zo dadelijk knijpen geblazen in 

de bus.  

Hier blijkt dan weer voor de zoveelste keer het gouden aureool van onze 

chauffeur Luc. Snel gestopt bij een tankstation en onder hoge nood verlieten 

verschillenden van ons de bus, richting toilet waar onmiddellijk een opstopping 

ontstond. Dit noopte enkelen om tot een onwettige daad (boete € 140,=) over 

te gaan: wildplassen, verscholen achter een heg. 

 

bij Gerrit Melis en Wim Alsemgeest 



 
 

  17                                               Afdelingsnieuws                                          12-06-2022 

Hoe kan het zo lopen! 

Even heb ik de neiging om 112 te bellen, maar ach, overmorgen gaat het weer 

regenen en is het zo verdwenen. 

Daarna gaat het snel naar Tilburg en daar is het toch nog wel even verschieten 

als je ziet wat er allemaal onder uit die bus komt. Maar kom, ik zal de hand 

maar in eigen boezem steken met mijn twee volle kratten en nog een overvolle 

doos. 

Al met al een zeer geslaagd reisje. Dat moeten we volgend jaar weer doen. 

Liefst met dezelfde chauffeur. 

 

John Jagerszky 

 

جل جلالهجل جلاله جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله جل جلالهجل جلالهجل جلالهجل جلاله  جل جلالهجل جلاله جل جلالهجل جلاله جل جلالهجل جلاله  

NOTULEN 9 MEI 2022 

Aanwezig: Bep, Willem, Henk, Jan, Egidius en Carla, Ties, Roelof, Monique en Wil, 

Anita, John, Richard. 

Post: Het Clichéfonds meldt dat er nog steeds zaden zijn te bestellen en stelt dat 

het vergelijken van zaairesultaten – zoals wij als afdeling trouwens al jaarlijks 

doen – een uitdagende activiteit blijkt te zijn. 

Notulen 11 april 2022 

In het verslag van de bijeenkomsten wordt voortaan niet alleen aangegeven 

hoeveel leden aanwezig waren, maar ook wie. 

Bij toezending van agenda of andere zaken wordt gehandeld conform de wet op 

de privacy, zodat ontvanger niet ziet aan wie een  en ander wordt toegezonden. 

De agenda en notulen van de bijeenkomsten worden tijdig toegezonden, zodat 

zij ook in het Afdelingsnieuws kunnen worden opgenomen. 

Zaaiactiviteit. 

Enkelen hebben net gezaaid, anderen nog niet. De resultaten kunnen dus nog 

niet worden weergegeven. Volgende keer meer. Henk en Roelof maken nog 

afspraken over de weergave in het Afdelingsnieuws van de resultaten van vorig 

seizoen. 

Cactusreisje 14 mei a.s. 

Exacte kosten en tijdpad voor de 4 bezoekadressen komen nog binnen en 

worden doorgegeven aan de 14 deelnemers. 

John maakt een verslag voor het Afdelingsnieuws. 
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Programma 

**  13 juni doet Frans Mommers, op zijn ronde langs afdelingen, Eindhoven aan.  

                    Hij houdt ook een presentatie over Zuid-Afrika. 

                                                 (N.B. datum intussen gewijzigd in 27 juni !!) 

**  juli en augustus is het vakantie. 

**  12 september is er DBA-bijeenkomst in Tilburg. (Fam. Sarnes over Ruta 40) 

**  10 oktober: Wim Alsemgeest is te gast met Chili 2012 

**  14 november: Roelof over zijn laatste reis naar de USA 

**  12 december: Fotowedstrijd. Ieder kan al materiaal verzamelen.        

Afspraken over de organisatie volgen nog. 

Bestuursverkiezing 

Voorzitter, secretaris en penningmeester moeten conform het huishoudelijk 

reglement aftreden, maar stellen zich wel herkiesbaar. Op het verzoek of 

anderen zich kandidaat willen stellen is niet positief gereageerd.                            

Er blijken geen andere kandidaten te zijn. 

Roelof, Jan en Willem worden herkozen. 

Jubileum afdeling 

Vorig jaar bestond de afdeling 70 jaar. 

Er is uitgebreid stil gestaan bij een mogelijke activiteit rond dat gebeuren. Mede 

naar aanleiding van suggesties, die waren binnengekomen. Uiteindelijk is 

afgesproken, dat we in de laatste week van juli op een werkdag voor een brunch 

bij elkaar komen in kasteel Geldrop en we zullen zien of daar ook nog een kleine 

expositie aan kan worden gekoppeld. Het bestuur spreekt een en ander af. 

Planten bekijken en ruilen 

Ten slotte volgt nog het bestuderen en adviseren m.b.t. enkele “zorgenkinderen” 

van Roelof. Het blijkt niet mee te vallen om te beoordelen, waarom juist die 

planten het niet doen. 

Tijdens en na de lopende pauze zijn ook veel beter toonbare en gezonde planten 

met elkaar bekeken en geruild. Menigeen ging weer met verrassingen naar huis. 

 

Jan van Dijk 
 

 
 
 
 



 
 

  19                                               Afdelingsnieuws                                          12-06-2022 

CACTUSREIS 14 MEI 2022 
ZOALS GEBRUIKELIJK VERTROKKEN WE MET EEN KLEINE 40 MENSEN VANUIT 

TILBURG. VAN/VIA ONZE AFDELING WAREN DAT ER 12: JOHN, ROELOF, WIL EN 

WILLEM MET ECHTGENOTES, BEP MET EEN KENNIS, AANGEVULD MET ANITA, JAN 

EN TIES. RENATA HAD ZICH WEL AANGEMELD, MAAR VERSCHEEN NIET. 
 ZOALS AL BIJNA TRADITIE IS, HADDEN WE PRACHTIG WEER.  DEZE REIS WAS, ANDERS 

DAN VORIGE, EEN BESCHEIDEN AANTAL KILOMETERS LANG, WAARDOOR ER OVERAL 

RUIM DE TIJD WAS.  
 ALS EERSTE BEZOCHTEN WIJ R. V. LEEUWEN, EEN COMMERCIËLE VETPLANTEN-
KWEKER IN DONGEN, DIE HET BEDRIJF SAMEN MET ZIJN VROUW BESTIERT.   EEN 

INDRUKWEKKEND GROOT BEDRIJF, MET GIGANTISCHE AANTALLEN PLANTEN. DE 

EIGENAAR LEGDE  UIT DAT HIJ VOORNAMELIJK VERMEERDERDE DOOR STEKKEN. 

ZAAIEN DEED HIJ MAAR WEINIG. DAT WAS MEDE OMDAT HIJ VEEL CULTIVARS EN 

ANDERE VARIANTEN MET SPECIFIEK UITERLIJKE KENMERKEN KWEEKTE. ER WERDEN 

DOOR ONS AARDIG WAT PLANTEN AANGESCHAFT TEGEN ZEER SCHAPPELIJKE PRIJZEN. 
DE TWEEDE STOP WAS IN LEXMOND, BIJ HANS BIESHEUVEL, 
CACTUSKWEKER/LIEFHEBBER. EEN ZEER GEVARIEERDE VERZAMELING MET VEEL 

SOORTEN DIE JE ZELDEN OF NOOIT TEGENKOMT. ALS FERVENT AMERIKA-REIZIGER 

VIELEN MIJ MET NAME EEN FLINK AANTAL ZELDZAME AMERIKAANSE SOORTEN OP.  
 DAARNA WAS HET WEER DE BEURT AAN DE VETPLANTEN BIJ “KLEIN MEXICO” IN 

KWAKEL.  VERGELIJKBAAR MET ONZE EERSTE STOP, MAAR MET EEN WAT 

UITGEBREIDERE KEUZE.  
 ALS LAATSTE BEZOCHTEN WE DE KASSEN VAN GERRIT MELISSEN EN WIM 

ALSEMGEEST, MET CACTUSSEN EN AGAVEN.  
DAAR WAS ECHT “VOOR ELCK WAT WILS” – EN VEEL BLOEIENDE PLANTEN.  
ER WERD RUIM AANGEKOCHT. 
 ZOALS ALTIJD WERD DE LUNCH PERFECT VERZORGD DOOR DE AFDELING DEN BOSCH.   
 GEHEEL VOLGENS PLANNING KWAMEN WE WEER OP TIJD TERUG IN TILBURG, NA 

EEN WEDEROM GESLAAGDE DAG UIT OP BEZOEK BIJ MEDE-LIEFHEBBERS EN KWEKERS. 
 

                                                                                                                    ROELOF SALTERS  
  
DE FOTO OP DE ACHTERPAGINA   IS DOOR MIJ GEMAAKT  IN DE KAS BIJ                 

RON VAN LEEUWEN   IN  DONGEN. 
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